

Title (en)

PACKAGING HAVING A FLEXIBLE INNER BAG AND A RIGID OUTER CASING, AND METHOD FOR PRODUCING SAME.

Title (de)

VERPACKUNG BESTEHEND AUS EINEM FLEXIBELEN INNENBEUTEL UND EINER STEIFEN UMHUELLUNG AND VERFAHREN ZUR HERSTELLUNG DERSELBEN.

Title (fr)

EMBALLAGE DU TYPE COMPRENANT UNE POCHE INTERNE SOUPLE ET UNE ENVELOPPE EXTERNE RIGIDE ET SON PROCEDE DE FABRICATION.

Publication

EP 0541762 A1 19930519 (FR)

Application

EP 92911500 A 19920527

Priority

- FR 9106337 A 19910527
- FR 9111154 A 19910910
- FR 9200554 A 19920120

Abstract (en)

[origin: WO9221587A1] A packaging having a flexible and deformable inner bag (1) provided at its opening with a fitting (3) acting as the neck and combined with a sealing cap (4); and a substantially rigid outer casing (2) having a main axis (5), surrounding and holding the bag (1), and including, near the top thereof opposite a bottom (6) located transversely relative to said main axis (5) of the casing (2), one or more cut-outs or openings (30) enclosing said fitting (3), as well as a handle (12) formed near said cut-outs to allow handling of the packaging. The bag (1) is fixed to the outer casing (2) at or near the bottom (6) and the top so as to be held substantially taut. Furthermore, the means for assembling the outer casing (2) and fixing the bag (1) thereto are releasable or destructible so that the two discrete portions of the packaging, namely the bag (1) and the casing (2), may be separated.

Abstract (fr)

L'invention concerne un emballage du type comprenant une poche interne (1) souple et déformable pourvue d'une ouverture d'une embase (3) formant col et à laquelle est associé un bouchon (4) de fermeture; une enveloppe externe (2) d'axe principal (5), ayant une certaine rigidité entourant et maintenant la poche (1), comprenant vers son sommet à l'opposé d'un fond (6) situé transversalement par rapport à l'axe principal (5) de l'enveloppe (2), une ou plusieurs découpes ou échancrures (30) d'emprisonnement de l'embase (3) et, au voisinage de celles-ci, une poignée (12) de manipulation; la poche (1) étant solidarisée à l'enveloppe externe (2) à ou vers le fond (6) et au sommet de manière à être substantiellement tendue. De plus selon l'invention, le moyen de solidarisation de l'enveloppe externe (2) sur elle-même et de la poche (1) sur l'enveloppe externe (2) sont amovibles ou destructibles permettant ainsi sa dissociation en deux parties distinctes à savoir la poche (1) et l'enveloppe (2).

IPC 1-7

B65D 77/06

IPC 8 full level

B65D 77/06 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 77/065 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9221587A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 9221587 A1 19921210; EP 0541762 A1 19930519

DOCDB simple family (application)

FR 9200478 W 19920527; EP 92911500 A 19920527